
Dagsorden        

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 6.december 2016 kl.17:30 – 21:30 

Møde. NR. 5 – 2016/17 

Deltagere  

Elevrådet: Samir 
Forældre: Lasse, Martin, Søren, Britta, Sune, Rikke, Annette, 
Kevin, Rikke og Lisbeth 
Medarbejdere: Sanne 
Ledelsen: Morten, Natasha og Søren 
Afbud: Nikoline, Helene 
 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
Punkt til beslutning 

 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 
Orienteringspunkt 

 
 

Projekt skøn skole fortsætter, kårer den reneste 
klasse i de enkelte pavilloner 
Rengøring/oprydningsdag 
Lille elevråd er etableret i dette skoleår, de små 
føler sig mobbet og chikaneret af de store 
elever.  
Elevrådet starter en kampagne, hvor man skal 
tale pænt sammen.  
Elevrådet vil gerne have udsmykket skolen.  
Elevrådet vil senere drøfte muligheden for 
venskabsklasser. 
Der er fortsat udfordringer med 
toiletforholdene.  
9. årgang har styr på julefodbold. 
 

3. Konstituering 
Efter valgmødet, skal skolebestyrelsen 
konstituere sig. Hvis det viser at der ikke 
kan opnås fredsvalg, bortfalder punktet 
og der bliver gennemført et elektronisk 
valg i uge 51. 
 

Beslutningspunkt 
 

Annette Nordal Lund er valgt ind i bestyrelsen og 
er på valg i 2018. Rikke Høgh Darmer og Rikke 
Willesen er suppleanter i nævnte rækkefølge.  
Formanden laver en oversigt over hvornår de 
forskellige medlemmer er valgt ind.  
 
Annette Nordal Lund er valgt til ny 
næstformand. Kevin støtter gerne op om 
formandskabet.  
 
 
 
 



4. Princip vedrørende forebyggelse af 
mobning. 
Det nuværende princip drøftes og 
justeres 

Princip vedr 
forebyggelse af mobning.pdf 

 

Drøftelse omkring det nuværende princip for 
forebyggelse af mobning.  
Bestyrelsen behandler princippet på 
næstkommende bestyrelsesmøde.  
 
Det nuværende princip og Alkestrupskolens 
princip sendes ud til høring i elevrådet og i 
medarbejdergruppen. Bestyrelsen behandler 
princippet, når det har været behandlet i de 2 
grupper. Den planche der hænger på døren til 0C 
sendes med ud.  

5. Henvendelser til bestyrelsen 
Bestyrelsen bedes drøfte hvordan 
henvendelser til bestyrelsen håndteres. 
Hvem kan udtale sig, og hvordan sikrer 
man at forældrene modtager svar. 

Drøftelse og evt. beslutning 
 

På næstkommende bestyrelsesmøde bliver de 
digitale muligheder for kommunikation med 
forældre gennemgået.  
Det er Annette og Britta som kvitterer for 
modtagelsen af mails sendt til bestyrelsen. 
 

6. Information på ForældreIntra 
Bestyrelsen bedes drøfte hvilke 
foreninger og organisationer der må 
sende materiale ud på ForældreIntra.  
 

Drøftelse og evt. beslutning 
 

Bestyrelsen ønsker ikke at Intra bliver benyttet 
til at dele informationer fra religiøse og politiske 
holdninger/foreninger.  

7. Økonomi 
Ledelsen orienterer om skolens økonomi 

Orienteringspunkt 
 

Det opdaterede budget blev udleveret. Natasha 
gennemgik det opdaterede budget.   

8. Status over elevtal 
Orienteringspunkt 

 

Bestyrelsen er orienteret omkring status på 
elevtallet. 
 

9. Nyt fra 
 Formand 

- Skole og Forældre 
 

 Medarbejderne 
 Bestyrelsen 
 Ledelsen 

- PR 
- Ansættelser 

 

 
Lasse har været til landsmøde hos skole og 
forældre. Lars Goldschmidt holdt foredrag. Lasse 
har desuden deltaget i et møde i lokaludvalg i 
Nord, hvor kommunen har udpeget forskellige 
interessent grupper, deriblandt 
skolebestyrelsen.  
 
SFO har ro på. Langt de fleste medarbejdere har 
været inde til en introduktionssamtale med 
Morten.  
 
Forældrene kan mærke at der kommet mere ro 
på skolen og en mere behagelig atmosfære. 
 



Ledelsen informerer omkring fravær på 
medarbejdersiden til forældrene. 
 
Der er Luciasamling den 13. december kl 9.00. 
Den 20. december er der juleafslutning kl 9.00. 
Den 14. december er der julekoncert for 
Believerband. 
Den 15. og 16. december er der juleafslutning.  
 
Skolen deltager i et projekt med STIL & KL 
omkring implementering af ”Min Uddannelse” 
 
Skolen deltager i projekt ”krop & kompetencer”, 
hvor der skal være fokus på krop og bevægelse. 
 
Der har været juleklip i SFO’en.  Den 15. 
december er der Gløgg og æbleskiver for 
forældrene.     

10. Evt  Søren F. ansøger om Sunes udtræden af 
skolebestyrelsen til børne- og skoleudvalget. 
Møde for kontaktforældre, formandskabet og 
Søren F. finder en dato og laver et indhold. 
Søren F. lover at hjemmesiden bliver opdateret 
og indholdet bliver tilgængeligt i starten af 
januar. 
Forslag om et øget fokus fra skolens side på 
kommunikation. 
Forslag om at benytte elektronisk tilmelding 
mere i SFO’en. Tilmeldingen kan også bruges til 
at synliggøre de aktiviteter der foregår i SFO’en. 
Kevin er ved at undersøge mulighederne inden 
for skolefotoleverandører. 
Lasse spørger om der vil være interesse for at 
have en sponseret bus på Kirstinedalsskolen, det 
er der.   
 

11. Lukket møde  
 
 


